
VENØBOEN BESTYRELSESMØDE 

19.6.2014 

Fremmødte : Aase Askanius, Søren Hindkjær, Bodil Anker-Møller 

Afbud: Anker Jensen, Jesper Olesen, Irma Bjerre, Karin Kristensen 

1.     Bosat på ø uden læge: Kommunen er kontaktet og  bekræfter systemet med status som ”bosat på 
ø uden læge”. Regionen kontaktes, men foreløbig ser det ikke ud til at dette træk ved 
sundhedssystemet kan ændres. VenøBoen undersøger om det kan arrangeres sådan, at man på 
trods af ”bosat på ø uden læge” kan få angivet en læge i systemet. 

2.     Havnefesten : Veloverstået, men for få  Venøboere, (punktet genoptages ved næste møde) 

3.      Venøturisme: 

-     Ø-turismen opfordrer til, at der udlægges et spørgeskema på Venø´s hjemmeside, hvor øens gæster 
kan give respons ang. deres besøg på øen. Søren H undersøger, om det kan lægges ud på 
hjemmesiden  

-     Øen har fået 206.250 kr til turismeaktiviteter. VenøBoen samarbejder med VenøBussen / Knud 
Overgaard om ansættelse af ”halv- el. heltidsperson” med fokus på turisme. Der forhandles om 
muligheden for en sådan kombinationsansættelse, jobbeskrivelse osv.   

4.     Natura 2000: VenøBoen fremsender skrivelse til Struer Kommunen ang. Natura 2000 rapporten. 
Rappporten omtaler Venøs nordspids som potentielt truet af turisme og foreslår udvidelse af 
fredningen. VenøBoens indstilling er, at der ikke er behov for (yderligere) fredning i området.  

5.     Ang bænkenes placering. Vi foreslår bænkene placeret på Øststranden (Aase) , ved færgen (Aase) 
og på nordøen(Bodil) så vidt muligt. Affaldsproblematik undersøges (Aase spørger Linda / tidl. 
Grundejerforening)   

6.     Tilskud til VenøHavn: Venø Havn har rettet forespørgsel til VenøBoen ang økonomisk støtte til det 
nye skilt, opsat på Havnehuset. Søren melder saldo på udviklingsfonden til Aase, som kontakter 
VenøHavn. 

7.     Dato for næste bestyrelsesmøde fastlægges via  mail – påtænkes at ligge i slutningen af august el. 
starten af september.  

8.     Ny VenøBo , Klitten 6 kontaktes og bydes velkommen  

 


